
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 7. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 515
Vil ministeren redegøre for, hvor mange af de biogas-støttemodtagere, der i en årrække 
har modtaget milliarder af kroner i statsstøtte, har anvendt biogas fra anlæg, der over-
skred det gennemsnitlige metantab fra biogasanlæg på 1 pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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